
Protokół Nr XIV/2020 
z XIV sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 28 maja 2020 r. 

XIV sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej, Szewnia Górna 21 A, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:25, a zakończono o godz. 15:40. 
Pani Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Pan Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 
7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

8. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
9. Pani Polakowska Urszula Mariola 
10. Pani Skiba Bożena Ela 
11. Pani Słota Katarzyna 
12. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
13. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Piotr Szmidt 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
4. Pan Marek Barcicki 
5. Pani Maria Sak 
6. Pani Elżbieta Kuźma 
7. Pani Danuta Jaworska 

8. Pani Magda Krupa 
9. Pani Aneta Malicka 
10. Pani Aneta Zub 

11. Pai Ewa Nogas 
12. Pan Piotr Nogas 

• Wójt Gminy Adamów. 
• Sekretarz Gminy Adamów. 
• Skarbnik Gminy Adamów. 
• Radca prawny. 
• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli. 
• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej. 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Adamowie. 

• Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Jacni. 
• Inspektor d/s Wymiaru Zobowiązań Pieniężnych. 
• Podinspektor d/s Finansowych Gospodarki 
Odpadami. 

• Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami. 
• Inspektor Do Spraw Gospodarki Komunalnej 
i Ochrony Środowiska. 

Lista obecności osób zaproszonych i pracowników Urzędu Gminy Adamów. 
(Zał. Prot. Nr 2,3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów za rok 2019. 
- debata nad raportem o stanie gminy, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Adamów z wykonania budżetu za rok 2019. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2019. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwał. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjecie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie za rok 2019. 
- dyskusja, 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019. 
- dyskusja. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów za rok 2019. 
- dyskusja, 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów za rok 2019. 
- dyskusja. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów 
za rok 2019. 
- dyskusja. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów za rok 2019. 
- dyskusja. 

17. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2019. 
- dyskusja. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXVIII/244/2018 Rady Gminy Adamów 
z dnia 20 lipca 2018 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 
alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategi rozwoju gminy Adamów na lat 2015-2020 
(z perspektywą do 2023 r.). 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień z podatku od nieruchomości. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Adamów w roku 2020. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 
Św. Andrzeja Boboli w Kosobudach na dofinansowanie prac przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 

- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2020 r. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Adamów." 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Adamów." 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Zamojskim dotyczącego przyjęcia przez Gminę Adamów zadań utrzymaniowych 
na drogach powiatowych powiatu zamojskiego w 2020 roku,w granicach administracyjnych Gminy 
Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Adamów 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

32. Rozpatrzenie pism 

33. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

34. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji; 

Ad. 1. Otwarcia XIV sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba Przewodnicząca Rady Gminy 
Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 13, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca - poinformowała, że projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Z wnioskiem o zmianę porządku obrad wystąpił Wójt Gminy Adamów - Pan Dariusz 
Szykuła. Zaproponował wykreślić z porządku obrad trzy punkty: 

1. Punkt 22 podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

2. Punkt 23 podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
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właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
3. Punkt 24 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Adamów. 

Pan Wójt argumentował swój postulat tym, iż weszły w życie przepisy wydłużające okres 
na podjęcie powyższych uchwał przez gminy do końca bieżącego roku. Z tych powodów 
rekomenduje, się wstrzymanie dzisiaj podejmowania wskazanych rozwiązań. Skutkować 
to będzie tym, iż jeszcze przez kilka miesięcy mieszkańcy gminy będą wnosili niższe 
opłaty oraz zachowany zostanie dotychczasowy regulamin odbioru odpadów. Pan 
Wójt wskazał również, że Skarbnik Gminy przedstawi w uchwałach finansowych zmiany, 
jakie była zobowiązana nanieść. 
Następnie Pan Radca Prawny wyjaśnił zasadność proponowanych zmian. Wskazał również, 
że Gmina Adamów do końca roku 2020 ma zawartą umowę z podmiotem usuwającym 
odpady. Pan Radca Prawny podkreślił, że uchwały wykreślone z dzisiejszego posiedzenia 
zostaną podjęte przy końcu 2020 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie nowego porządku obrad. 

Głosowanie imienne. 
Za wyrażeniem zgody na rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Wstrzymał się: Krawczyk Ryszard 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Przewodnicząca stwierdziła, że nowy porządek obrad został uchwalony. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XIII sesji VIII kadencji z dnia 30 stycznia 
2020 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu obrad 
z poprzedniej sesji. 

Glosowanie imienne. 
Za wyrażeniem zgody na rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Wstrzymał się: Krawczyk Ryszard 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 
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z dnia 30 stycznia 2020 roku został przyjęty. 

Ad.4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów za rok 
2019. 

Wójt Gminy Adamów - Pan Dariusz Szykuła przedstawił Raport o stanie Gminy. 
Podczas odczytywania Raportu radny Dariusz Sołtys kilkakrotnie wnioskował o możliwość 
skrócenia tego punktu obrad. Argumentował swoje stanowisko tym, że jego zdaniem każdy 
z radnych miał możliwość zapoznania się z omawianym Raportem. Jego treść była 
wyłożona do wglądu oraz przesłana radnym elektronicznie. Poza tym większość zawartych 
w nim informacji jest doskonale wszystkim zebranym znana. 
Pan Radca Prawny wyjaśnił, że Pan Wójt działa zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie 
gminnym i musi on, przedstawić Raport tak jak wymaga tego ustawodawca. 
Po przedstawieniu Raportu o stanie Gminy przez Pana Wójta Radca wskazał, że w tym 
momencie jest czas na debatę i zaproponował dyskusję. 
Radni nie zadali pytań i nie podjęli dyskusji. 
Pan Radca pouczył, że głosowanie nad absolutorium ma szczególny charakter i należy 
przeprowadzić je bezwzględną większością głosów. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Zarządzono 10 minutową przerwę techniczną. 

Po przerwie Pan Radca przypomniał o obowiązujących obostrzeniach związanych 
z COVID-19. 
Głosowanie imienne. 
Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów 
za rok 2019. głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 

Wstrzymali się: Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 8) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Adamów z wykonania budżetu za rok 2019. 

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
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w Lublinie z dnia 30 marca 2020 roku, numer: RIO-Z-I-0034/20/2020 w sprawie 
zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2019. 

Pan Mirosław Lewusz odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów z dnia 
07 maja 2020 roku w sprawie pozytywnego zaopiniowania wykonania budżetu gminy za rok 
2019 oraz złożył wniosek do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Adamów za rok 2019. 

Radny - Pan Tomasz Michałuszko odczytał punkt protokołu z dnia 05 maja 2020 roku 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego, w którym komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania 
budżetu gminy za rok 2019. Następnie radny - Pan Dariusz Komisarczyk odczytał 
punkt protokołu z dnia 05 maja 2020 roku posiedzenia Komisji Budżet Finansów, 
Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochron Środowiska stanowiący o braku wnoszenia 
uwag przez komisję i pozytywnej opinii sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za rok 2019. 

Radni nie zadawali pytań oraz nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie. 

Pani Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła projekt uchwały. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk 
Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 

Wstrzymali się: 
Jan Teterycz 
Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 1 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 11) 

Zarządzono 10 minutową przerwę techniczną. 

Ad.8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2019. 

Pani Urszula Polakowska Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała uchwałę 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 13 maja 
2020 roku, numer: RIO-Z-I-0035/20/2020 w sprawie zaopiniowania sprawozdania 
z wykonania budżetu gminy za rok 2019. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przypomniała, że Pan Mirosław Lewusz przedstawił 
informacje z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów z dnia 07 maja 
2020 r., na którym pozytywnie zaopiniowano wykonanie budżetu gminy za rok 2019, 
co skutkowało podjęciem uchwały w sprawie wykonania budżetu gminy oraz opracowaniem 
wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu wykonania 
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budżetu za rok 2019. 

Przewodnicząca poprosiła zebranych o dyskusję. 

Radni nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie. 

Pani Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła projekt uchwały. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk 
Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, 
Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Wstrzymali się: 
Jan Teterycz 
Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 1 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 13) 

Ad.9. Podjecie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Skarbnik poprosiła radnych o wprowadzenie zmian do projektu podejmowanej 
uchwały z uwagi na kredyt zaciągany na bieżące wydatki, takie jak min budowa drogi 
Suchowola - Majdan Ruszowski 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. 

W związku z tym, iż radni nie zgłosili żadnych pytań oraz propozycji co do przyjmowanej 
uchwały, Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Przeciw przyjęcia uchwały głosowali: 
Jan Teterycz. 
Wstrzymali się: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan. 
Za głosowało 10 przeciw 1, wstrzymało się 2 
(Zał. Prot. Nr 14) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Ad.10. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. Zaznaczyła, że rozbieżności projektu z materiałami, które otrzymali radni, zostały 
omówione przy podejmowaniu poprzedniej uchwały. 
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W związku z tym, iż radni nie zgłosili żadnych pytań oraz propozycji co do przyjmowanej 
uchwały, Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kornisarczuk Dariusz, Krawczyk, Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Jan Teterycz. 
Wstrzymali się: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan. 
Za głosowało 11 przeciw 0, wstrzymało się 2 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 17) 

Pan radny Tomasz Michałuszko opuścił salę obrad z powodów osobistych. 

Ad.ll. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie za rok 2019. 

Pani Kierownik Danuta Jaworska szczegółowo omówiła i przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie z uwzględnieniem realizacji 
programów: 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021, 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie na lata 2016-2020. 
(Zał. ProŁ Nr 18) 

Ad.12. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019. 

Pani Danuta Jaworska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie dokonała 
oceny zasobów. 
(Zał. Prot. Nr 19) 

Ad.13. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów za rok 2019. 
(Zał. Prot Nr 20) 

Sprawozdanie przedstawił Zastępca Przewodniczącej Komisji Pan radny Dariusz Komisarczuk. 
(Zał. Prot Nr 21) 

Ad.14. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów za rok 2019. 

Sprawozdanie przedstawiła Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Adamów Pani Urszula 
Polakowska. 
(Zał. Prot Nr 22) 

Ad.15. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów 
za rok 2019. 
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Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Pan radny Jacek Kuryło. 
(Zał. Prot. Nr 23) 

Adl6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów za rok 2019. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Pan radny Mirosław Lewusz. 
(Zał. Prot Nr 24) 

Ad.17. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2019. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Skarbnik Gminy Adamów. 
(Zał. Prot Nr 25) 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXVin/244/2018 Rady Gminy Adamów 
z dnia 20 lipca 2018 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 
alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Adamów. 

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały. 
Pan radny Dariusz Sołtys zapytał o to, czy mieszkańcy Jacni będą mogli na podstawie tej uchwały 
prowadzić działalność związaną ze sprzedażą alkoholu i jakich działek to może dotyczyć. 
Pan Radca odpowiedział, że chodzi o miejsca publiczne, a nie prywatne. 
Pan radny Jan Kawałko zapytał o legalność uchwały z prawem oraz chciał uzyskać informacje 
jakich odstępstw dotyczy projekt. 
Pan radca wytłumaczył, że nie jesteśmy w tej materii wyjątkiem. Wiele kąpielisk posiada tego typu 
rozwiązania. Jest to oczywiście zgodne z obowiązującym prawem. 
Pani Skarbnik odczytała listę odstępstw przewidzianych w projekcie uchwały. 

Pani Przewodnicząca po tych wyjaśnieniach zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Jan Teterycz. 
Wstrzymali się: 
Kawałko Jan. 
Za głosowało 11 przeciw 0, wstrzymało się 1 
(Zał. Prot. Nr 26) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 27) 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategi rozwoju gminy Adamów na lat 2015-2020 
(z perspektywą do 2023 r.). 

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały. 

Pan Kuryło Jacek opuścił salę obrad. 

Radni nie zadawali pytań oraz nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie. 
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Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Jan Teterycz. 

Za głosowało 11 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 28) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 29) 
Pan Kuryło Jacek powrócił na salę obrad. 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Pani Agata Malicka przedstawiła i omówiła projekt uchwały. Zaznaczyła, że na majowych 
posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy Adamów radni wyrazili chęć pomocy 
przedsiębiorcom w związku z pandemią COVID-19. 

Pan radny Dariusz Sołtys zapytał, dlaczego zwolnieni mogą być przedsiębiorcy, którzy na dzień 
31 stycznia, a nie na dzień 31 marca nie zalegali z płatnościami. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że już w lutym przedsiębiorcy mogli odczuwać negatywne skutki 
pandemii. 

Innych pytań nie zadano. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 30) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 31) 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Uchwałę przedstawił i omówiła Pani Aneta Zub. 
Czego głównie dotyczy ta zmiana, pytała Pani Przewodnicząca. 
Odpowiedz udzielona przez Panią Anetę Zub - Głownie RODO. 
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Innych pytań nie zadano. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 32) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 33) 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Adamów w roku 2020. 

Pan Piotr Nogas omówił i przedstawił projekt uchwały. 
Pan radca oraz Pan Wójt omówili zasadność wprowadzanej uchwały. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 34) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 35) 

Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 
Św. Andrzeja Boboli w Kosobudach na dofinansowanie prac przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 

Pan Piotr Nogas omówił i przedstawił projekt uchwały, zaznaczając, że wkład gminy stanowi 1/3 
dotacji. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 36) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot Nr 37) 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2020 r. 

Pan Piotr Nogas omówił i przedstawił projekt uchwały. Pan Nogas wyraził chęć odpowiedzi 
na pytania radnych odnośnie do uchwały. 
Pytań nie zadano. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Jan Teterycz. 

Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 38) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 39) 

Z przyczyn technicznych Pani Urszula Polakowska nie oddała głosu. Zapytana na forum 
publicznym, stwierdziła że jest „ ZA" przyjęciem uchwały. 

Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Adamów." 

Pan Piotr Szmidt Sekretarz Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. Wskazał, 
że zmiany dotyczą głównie odległości budynków od krawędzi różnego typu dróg. Zaznaczył, 
iż przed przyjęciem zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego należy przyjąć 
zmianę studium. 

Radni nie zadali pytań i nie podjęli dyskusji. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 40) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
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(Zał. Prot Nr 41) 

Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Adamów." 

Pan Piotr Szmidt Sekretarz Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. 

Radni nie zadali pytań i nie podjęli dyskusji. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 42) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 43) 

Ad.30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Zamojskim 
dotyczącego przyjęcia przez Gminę Adamów zadań utrzymaniowych na drogach powiatowych 
powiatu zamojskiego w 2020 roku,w granicach administracyjnych Gminy Adamów. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik. 
Pytanie zadał radny Dariusz Komisarczuk - Czy zlecenia leżą po stronie ZDP? Czy to oni zlecają 
takie działania CIS? Pan Wójt - wszystko zależy od Powiatu Zamojskiego, to on zgłasza zadania. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot Nr 44) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 45) 

Ad.31. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Adamów. 

Uchwałę przedstawiła i omówiła Pani Urszula Polakowska. 
Zasadność zmian wyjaśnił Radca prawny zaznaczając, iż dotyczą one tylko zapisu sposobu 
przesyłania materiałów radnym nie zaś terminów. 
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Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 

Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot. Nr 46) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 47) 

Ad.32. Rozpatrzenie pism. 

• Pani Ewa Nogas pracownik Urzędu Gminy przedstawiła radnym pięć wniosków, 
jakie wpłynęły od osób fizycznych chcących zakupić działki posiadane przez Gminę 
Adamów. 

W wyniku dyskusji postanowiono, że radni Gminy Adamów przeanalizują wnioski i podejmą 
działania w terenie. Pan Wójt kilkakrotnie zaznaczał, że wnioski trafiły pod obrady, gdyż nie chce 
on podejmować żadnych działań bez wiedzy i zgody radnych. 

• Petycja „Stop zagrożenia zdrowia i życia", złożona przez KOALICJĘ POLSKA WOLNA 

OD5G. 

Pan Adam Walczak pracownik Urzędu Gminy wskazał, że powyższa petycja była przedstawiana 

na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy Adamów. Radni wyrazili swoje zaniepokojenie emisją 

pola elektromagnetycznego. Komisja Skarg Wniosków i Petycji również wyraziła swoje obawy, 

lecz tylko w formie opinii, bez podjęcia uchwały w tej sprawie. Pani Przewodnicząca Rady Gminy 

Adamów rekomenduje, aby Komisja Skarg Wniosków i Petycji opracowała projekt uchwały 

w tym zakresie. 

• Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przedstawiła pismo w sprawie naboru wniosków 

o objęcie dopłatą przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

• Po wyjaśnieniu błędu związanego z pomyłką w nazwie klubu radnych, 

Pani Przewodnicząca Gminy Adamów odpowiedziała na pismo Klubu Radnych 

WSPÓLNIE DLA GMINY. 

Odpowiedz, dotyczyła braku zajęcia stanowiska w zakresie budowy drogi w miejscowości 

Suchowola Kolonia przez Radę Gminy. Pani Przewodnicząca poinformowała, że do kompetencji 
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Rady Gminy nie należy rozstrzyganie kwestii sporów sądowych i pertraktacji z właścicielem 

gruntów gdzie ma przebiegać droga. Taka odpowiedz padła także w piśmie do właściciela działki. 

Pan Wójt oraz Sekretarz Gminy Adamów wyjaśnili kwestie formalno-prawne związane z budową 

drogi z ww. pisma oraz przedstawili kwestie pertraktacji i rozmów z właścicielami gruntów. 

Pan Radny Jan Teterycz zapytał o to, czy obok planowanej drogi jest droga gminna? 

Odpowiedzi udzielił Pan Sekretarz - Tak jest tam droga gminna, której według mojej opinii 

nie da się przywrócić. 

Pan radny Jan Teterycz - Proszę mi powiedzieć jakie przeznaczenie ma ta droga gminna? 

Odpowiedz. Pan Sekretarz - Jest to droga. 

Ad.33. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

• Pan radny Jan Teterycz wnioskował o oczyszczenie dróg dojazdowych na pola rolników. 

Pan Wójt odpowiedział, że do tej pory ze względu na stan epidemii tego rodzaju działania 

były ograniczone, jednak w związku z rozmrażaniem obostrzeń Grupa Robocza podejmie 

stosowne czynności. 

• Wniosek z Bondyrza o wykup gruntu. Wniosek przedstawiła Pani Ewa Nogas - pracownik Urzędu 

Gminy. Pan Wójt wskazał, że po wstępnym podziale pozostanie tylko 5 m na drogę, natomiast 

zgodnie z wytycznymi musi to być minimum 6 m. 

Podczas dyskusji radni zdecydowali o głosowaniu. 

Głosowanie ręczne 

Kto z radnych jest za tym, że jeżeli sprzedajemy działki, to zawsze zostawiamy sześciometrową 

drogę. 

Za przyjęciem wniosku glosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof. Kawałko Jan. Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
Za głosowało 12 przeciw 0, wstrzymało się 0 
(Zał. Prot Nr 48) 

Pani przewodnicząca stwierdziła, że radni przyjęli wniosek. 

• Pan Wójt omówił z radnymi problem suszy. 

• Pan Wójt przekazał informację, że Starosta Zamojski przygotowuje wniosek w sprawie budowy 

drogi Suchowola Kolonia - Majdan Ruszowski i prosił Radę Gminy Adamów o przyjęcie uchwały 
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w sprawie partycypacji w kosztach. Nasz wkład będzie rozłożony na dwa lata 

Pan Wójt skonsultował z radnymi zamiar podjęcia dalszych działa dotyczących powstania 

spółdzielni socjalnej. Wskazał, że sam nie może i nie chce podejmować takiej decyzji. 

Przypomniał, że spółdzielnia miała zapracować na swoje utrzymanie. Gmina miała dotować 

ją tylko na początku działalności. W sytuacji pandemii nikt nie jest w stanie przewidzieć, 

jaki będzie sezon w Jacni i czy uzyskane fundusze wystarczą na wynagrodzenia dla wszystkich 

członków. Z tych też względów może będziemy musieli jako gmina, dotować 2,3 miejsca pracy. 

Musimy również zabezpieczyć kąpielisko ratownikami, co również generować będzie koszty. 

Decyzję należy podjąć tu i teraz dlatego Pan Wójt poprosił o przerwę w celu przemyślenia 

przez Państwa radnych tego problemu. 

Pani Przewodnicząca zarządziła 5-minutową przerwę na dyskusję wśród radnych. 

Po przerwie radni zdecydowali o przegłosowaniu wniosku w sprawie kontynuacji działań 

uruchomiających spółdzielnię socjalną. 

Za przyjęciem wniosku głosowali: 

Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
Wstrzymali się: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan. 

Za głosowało 10 przeciw 0, wstrzymało się 2 
(Zał. Prot. Nr 49) 

Pani przewodnicząca stwierdziła, że radni przyjęli wniosek. 

Pani radna Katarzyna Słota wnioskowała o sprawdzenie stanu budynki świetlicy w miejscowości 

Suchowola Kolonia (popleśniałe krokwie dachu). 

Ad.35. Zamknięcie obrad sesji. 

Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XIV sesji 

VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

Adamów. 
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